
ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog odbora 'K-”Zagreb” održane dne 18.V,1965 god*

Prisutni : Predsjednik . amec, članovi Dopler, i kaljan, ukas, Gotovac, 
Iloholać, Jako ić/djelomićno/ i Po lan.

Dnevni red:
1/čitanjeprispjele pošte 
2/Pripreme za god. skupštinu 
3/Razno
4/Razmatranje i odobravanje snimanje filmova.

Drug ^amec na početku sjednice iznaša problam organizacije Gradskog 
susreta pionira i omladine Zagreba.Naime od mnogi koji su se javili 
ili bi i zaduženi za pomoć kod organi zaci je, nisu svog zadatak izvrši--^ 
li tako da je glavni dio poslova pao na druga i kameca.Apelira
se da ubuduće drugovi ozbiljno shvate svoju obavezu i zadatke savjesno 
i zvršavaju.
C.K,Omladine Hrvatske želi da se u Kumrovcu snima film o danu mladosti. 
Nije još sasvim sigurno da će do toga doći,međutim treba da se odredi 
ekipa koji će snimati pod uslovom da do toga dođe.Biti će odobren iznos 
od 150.000 Din. namenjeno za film.traku.
Zaključeno je da snimanje vrši drug Lukas i Hajdler Zlatko,a asistenst 
da bude Habazin,

Dne 27.V.o.g. dolaze u goste ugledni cški filmski radnisi kojima se 
treba omogućiti prikazati nekoliko naših filmova.Tom prilikom poduzeti 
da u klubu budu isključivo članovi,kako ostali nebi smetali.0 tome treba 
napraviti obavjest na lazu u klub,a u četvrtak 20.V.o.g. prisutne i 
usmeno obavjest 11 i.
Za tu prigodu potrebno je da se pozovu film,radnici i kritičari:Eodrinić 
M.Boglić,Han žeković, Oktavinaj Miletić.Bošnjak.Belan i Ostojić.
Gosti dolaze oko 19 sati pa se za to vreme trebaju pozvati imenovani.

Inventura,završni račun i izveštaj o završnom računu - uslov za održa
vanje god. skupštine gotovo je.Potrebno je da se sve preda Nadzornom 
odboru koji treba sve pregledati i o tome dati svoj izveštaj.Prema to
me godišnja skupština se može održati. 
Zaključeno da se God. skupština održi 3.VI.1965 god, u 19 sati.
Zaključeno da se za 25.V.o.g. pozove nadzorni odbor i da im se preda 
cjelokupno materijal koji se nalazi kod druga Lukasa.. 

Pitanje dalnjeg održavanja tečaja sa pionirima je u kritičnoj fazi. 
Budući srao na ime tog tečaja primili 30C.000 Din. apsolutno je potreb
no da se tečajevi održe do kraja školske godine.
Zaključeno da^tečajeve vodi drug Mikuljan stim da on preuzme obe grupe 
koje će na tečaj dolazili poslije podne.Mikuljanu će pomoći Habazin.

Kako pitanje zajedničkog knjigovodstva za društvene organizacije u okvi
ru Grad.vijeća narodne tehnike nije riješeno,a naša financijska dokumen
tacija stoji i čeka nesređena,potrebno je da se ista sredi na način kako 
je to bilo u prošloj godini,To tim više što u dogledno vrijeme nema iz
gleda da će se ustrojiti zajedničko knjigovodstvo.
Zaključeno da knjigovodstvo preuzme drug lukas uzmjesečni honorar od 
7.000 Din. poćev od 1.1.1965 god.

Odobrava se 15 m preobratnog filma za snimanje nove špice Dukasovog 
filma "Don Huan"



Drug Hajdler Zlatko je predočio scenarij za film "Ambiciozan” Za taj 
film je tražio 90 m preobratnog 16 mm filma.
Zaključak:Odobrava se 90 m 16 mm preobratnofe filma.

Drug Uripko je predočio scenarij za film "Umorstvo" i za film "Skaklanje" 
Za film "Umorstvo" je potrebo mnogo filma,a kako nemamo dovoljno sred
stva, to se za sada nemože prihvatiti taj scenarij.
Zaključak:Film "Umorstvo" se ne prihvaća uslijed nedostataka sredstva 
za filmsku traku.
što se tiče scenarija za film "Skaklanje" upravni odbor smatra da sce
narij ne garantira uspješan film tim više što bi se radio na 16 mm pre- 
obratnom filmu.Neuspjeh filma povukao bi sasobom i veći financijski gu
bitak.
Zaključak: Predlaže se drugu Ilripku da film " kaklanje" snima na 8 ran 
filmu kojeg će mu klub dati ili da snima na svojoj traci od 16 mm pre
obratnog filma.Ukollko film na toj traci uspije,klub se kxk>k obavezuje 
pbkriti sve troškove snimanja filma.

Drug liabazin predočuje scenarij za film "Hipotalamus"
Zaključak:Odobrava se snimanje filma "Hipotalamus”

Drug Fajdetič moli da mu se dade tehnička pomoć za snimanje filma 
"San oFići".
Zaključak:Odobrava se teh.pomoč za snimanje predloženog filma.

Drug Grlić -Hoholać predočuju zahtjev za snimanje filma "Vlak". 
Zaključak:Odobrava se predloženi troškovnik za film "Vlak” osim za 
stavku od 1.000 Din. za radne fotose.

Drug Hoholač obavještava upravni odbor da je dao izraditi jednu plastič
nu kutiju za akumulatore uz cijenu od 6.000 Din.Za spomenutu kutiju je 
potrebno napravili neku vrst košare od kožnatih remena radi lakšeg pre- 
nosa.Koliko će to stajati,još se nezna.
Zaključak Odobrava se isplata 6.000 Din. za plastičnu kutiju,kao i za 
ko :nate j’emene.

Sjednica završena u Ž2,3o sati.

Upravnik: p


